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006/22: Godkjenning av innkalling, signering av møteprotokoll 
 

 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

Ingen kommentarar til innkallinga 
 
Signeras av Patricia Seglem Lægreid og Laila Hansen 
 

Kområd- 006/22 Vedtak: 

Innkalling er vedteke slik den ligg føre.  
Patricia Seglem Lægreid og Laila Hansen signerar. 
 

 

 

 

007/22: Revisjon av kommuneplan samfunnsdel – Utlegging av 

plandokument på offentleg høyring 

 

Tilråding: 

1. Formannskapet vedtek å legge utkast til ny kommuneplan samfunnsdel for Årdal,  
«Teknologi og miljø inn i framtida», ut på offentleg høyring, i tråd med PBL § 11-14. 

2. Kommunedirektøren gjennomfører møter med ungdomsrådet, eldrerådet og rådet 
for funksjonshemma i høyringsperioden. 

3. Høyring vert sett til minst 30 dagar, i tråd med PBL § 10-1, med frist til 16.05.2022.  

 

07.04.2022 Formannskapet 

 

Møtebehandling: 

Tilråding vart teken opp til røysting. 
Samrøystes. 
 

Fskap- 034/22 Vedtak: 

z 

1. Formannskapet vedtek å legge utkast til ny kommuneplan samfunnsdel for Årdal,  
«Teknologi og miljø inn i framtida», ut på offentleg høyring, i tråd med PBL § 11-14. 

2. Kommunedirektøren gjennomfører møter med ungdomsrådet, eldrerådet og rådet 
for funksjonshemma i høyringsperioden. 

3. Høyring vert sett til minst 30 dagar, i tråd med PBL § 10-1, med frist til 16.05.2022.  

 

 

 

 

 



 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

Svein Arne Skuffen Hoff (Vilja Plan og Prosess AS) er på besøk for å fortelja om 
kommuneplanen, gjerne og med råda i tankane. 
 
Kommuneplanen Samfunnsdel var til handsaming i Formannskapet 08.04 
 
Denne ligg no ute på høyring. https://www.ardal.kommune.no/tenester/politikk-planar-og-
innsyn/hoyring-og-kunngjeringar/ 
 
Samfunnsdelen forpliktar kommunen, bedrifte (lokalt og nasjonalt), innbyggjarar, 
fylkeskommunen m.m dei neste 10 åra. Samfunnsdelen legg føringar for Arealdelen. 
 
Klimarapporten for Årdal - legge ved lenke neste gong. 
Råda oppfordras til å sjå nærare på punktet om transport 
Råda lurar på om det jobbar med skilting for å gjere Årdal meir synleg og mindre lett å berre 
køyra forbi. 
Friviljugsentral skal startast på Årdalstangen og - Mette bekrefta at det jobbas med dette. 
"Helse og omsorgssenter" skal byggas iløpet av dei neste 10 åra. 
 
Råda rosar arbeidet som er gjort i Samfunnsdelen.  
Råda må laga eit uttale og sende inn til Postmottak@ardal.kommune.no eller via sekretær. 
 

Kområd- 007/22 Vedtak: 

Samfunnsplanen vert teke til viten. Råda arbeidar vidare med ein uttale til planen.  
 

 

 

 

008/22: Synfaring sentrumsområda i Øvre Årdal 
 

 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

Øystein Wangen og Steinar Drægni går 11. mai kl. 11:00. Dei som ynskje å delta er hjartleg 
velkomne. 
 
Heidi Mørkrid gjer dei oppmerksam på at der er behov for overgangsfelt mellom Tya og 
Gamleskulen. 
 

Kområd- 008/22 Vedtak: 

Vedteke 
 

 

 

 

https://www.ardal.kommune.no/tenester/politikk-planar-og-innsyn/hoyring-og-kunngjeringar/
https://www.ardal.kommune.no/tenester/politikk-planar-og-innsyn/hoyring-og-kunngjeringar/
mailto:Postmottak@ardal.kommune.no


 

 

 

009/22: Status synfaring på Årdalstangen 

 

 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

Asfaltkilene som blei lagt i Øvre i fjor har klart seg godt gjennom vinteren, så no kjem teknisk 
til å gjennomføre utlegging av asfaltkiler på Årdalstangen. 
 

Kområd- 009/22 Vedtak: 

Saka blei teken til viten. 
 

 

 

 

010/22: Tettare samarbeid mellom råda? 

 

 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

Folk stillar seg positivt til fleire fellesmøter. Det vert diskutert når møtedatoar nærmar seg. 
 

Kområd- 010/22 Vedtak: 

Vedteke. 
 

 

 

 

011/22: Ymse 

 

 

 

03.05.2022 Kommunalt råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Møtebehandling: 

• Rutehefte til Ringbussen: Bussane køyre før tidspunktet i rutetabellen og sjåførane 
veit ikkje om ruteheftet som er laga på bakgrunn av Kringom sine tabellar. Patricia 
blei oppfordra til å legge dette fram for Svein. 

 

• Rullatorløpet - veke 23 eller 24, tidleg i juni. Oddgeir informerar at Årdalstangen 
musikkorps har speleoppdrag 16. juni og kan ikkje spela på rullatorløpet den dagen. 

 

• FFO - Kommunalt råd er invitert på dagskurs på Skei. 18. juni 
 

• Hjartestartarar - Folkehjelpen har ansvar for å kommunale hjartestartarar. Ved behov 
under arrangenment på kommunale bygg kan desse av og til vera vanskelege å få tak 



 

 

i. Kan kommunen gjere desse meir tilgjengeleg? 
 

• Pensjonistlaget skal bli bedt om å sende skriftleg søknad. 
 

• Gangeveg mellom blokkene på Cuba og Skulebakken bør få betre dekke. Mette skal 
sjå om ho kan få teke dette med boligbyggelaget. 

 

• Benkane på turveger. Der er iallfall komt ein benk i Utladalen. Eldrerådet har 
tidlegare blitt informert om dette av Odd Øvregard (den 14.02) 

 

• "Leve heile livet" - Mette jobbar med ein eigen plan angåande det å "Leve heile livet". 
Denne vert sendt råda den  

 
 

Kområd- 011/22 Vedtak: 

Saka er teke til viten. 
 

 

 

 


